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Význam obnovitelných 
zdrojů energie nabývá 
stále více na intenzitě. 
O jejich dalším 
využívání diskutovali 
(zleva) Tomáš Hüner, 
ředitel Siemens Smart 
Infrastructure, Martin 
Záklasník, generální 
ředitel skupiny E.ON 
v České republice, 
a Michal Slabý, ředitel 
strategie společnosti 
NET4GAS, spolu 
s moderátory Jiřím 
Dvořákem a Michalou 
Hergetovou.

Martin Durčák (vlevo), předseda 
představenstva společnosti ČEPS, zmínil 
značné nároky na tuzemskou přenosovou 
soustavu s ohledem na nové výzvy „zelené“ 
energetiky. Vedle něj sedí Radek Lucký, 
viceprezident Czech Smart City Cluster.

Zleva Pavel Drobil, předseda představenstva 
skupiny ANACOT CAPITAL, vedle něj sedí 
Petr Kusý a Rostislav Krejcar, členové Rady 
ERÚ.

Europoslanec Evžen Tošenovský 
připomněl v souvislosti ze „zelenou“ 

energetikou potřebu soběstačnosti 
a konkurenceschopnosti Evropy. Vedle něj 

sedí bývalá předsedkyně Energetického 
regulačního úřadu (ERÚ) Alena Vitásková.

Hosté měli rovněž příležitost prohlédnout si 
provoz společnosti V-NASS, která se zabývá 
přesnou a technologicky náročnou výrobou 
strojních dílů, zejména pro jaderné či větrné 
elektrárny nebo pro podmořskou těžbu 
ropy.  

Dávid Hajmán (vpravo), ředitel 
strategie společnosti ČEZ, hovořil 

o příležitostech, které jsou spojené 
s OZE a v širších souvislostech 

s klimatickými změnami. Vedle něj sedí 
Jan Fousek, výkonný ředitel Asociace 

pro akumulaci energie a baterie ČR.
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Účastníky 10. výročního zasedání IEC 
přivítali (zleva) Ivo Vondrák, hejtman 
Moravskoslezského kraje, a Michal Dolana, 
jednatel poradenské společnosti DDeM, 
která setkání jako již tradičně uspořádala.
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